
Què és l'assemblea?

L’assemblea de facultat és l’espai on algunes estudiants es reuneixen per intentar canviar
les coses, amb l’objectiu marc de lluitar per una universitat pública i per a totes.

Els objectius són diversos, des de conscienciar sobre diferents temàtiques, crear espais
segurs o millorar la qualitat docent, tot i que ens adaptem als interessos de les persones
que la formen. També és un espai per aprendre entre companyes i crear xarxa entre
membres de la facultat amb inquietuds similars. Sempre es busca l’equilibri entre un espai
càlid i espai de lluita, dins de les capacitats i límits individuals.

Hi ha reunions setmanals, generalment al migdia, presencial. Els últims anys les hem
realitzat els dimecres al migdia.

En temps pre-pandèmia s’organitzaven calius i altres activitats a la facultat per tal de
recaptar diners i així finançar els projectes i vagues, també per obrir debats i crear xarxa.

On té incidència i relació amb la facultat?

La principal incidència a la facultat són les estudiants. El fet de ser properes i lluitar per
objectius col·lectius ens apropa a les estudiants i fa que es sumin a les campanyes i
vagues.

Per altra banda, realitzem reunions quan ho creiem necessari amb la Degana, el vicedegà
d’estudiants, coordinadores de grau o professors en concrets. Aquestes reunions poden ser
per queixes, propostes o inicis de projectes.

També tenim representació als diferents òrgans de la universitat:

- Junta de Facultat

- Claustre UAB

-      Consell de govern UAB

- Consell d’estudiants de la UAB (CeUAB)

Sovint, seguint l’objectiu marc d’aconseguir una universitat pública i de qualitat, ens unim a
la resta d’agents del moviment estudiantil per tal d’exigir canvis al govern per acostar-nos a
aquesta universitat per la que lluitem.


